



金獎 Gold Award

進出口貿易業 Import and Export Trades



晶苑集團
CRYSTAL GROUP

**晶苑集團 - 晶苑時裝有限公司，晶苑工業有限公司，
晶苑馬田 (香港) 有限公司，益力堅實業有限公司**

**Crystal Group - Crystal Apparel Ltd., Crystal Sweater Ltd.,
Crystal Martin (Hong Kong) Ltd., Elegance Industrial Co., Ltd.**

晶苑集團在香港成立，是亞洲頂尖的成衣進出口貿易和製造商，供應全球的服裝市場。香港總部及子公司秉承集團的環保方針，在營運過程推動「避免、減少、循環再用、妥善處理」的環保原則，在2011年碳減排達12%。晶苑集團立志肩負企業社會責任及環境保護，進而發展成為全球最大的可持續發展企業之一。

Crystal Group, headquarters in Hong Kong, is a leading garment import/export trading and manufacturing conglomerate top in Asia and becomes one of the world's foremost apparel suppliers. Hong Kong Head Office and line companies follow the Group's environmental policy of "Avoid, Reduce, Recycle and Dispose" throughout its operations, with 12% carbon reduction in 2011. The Group is also dedicated to Corporate Social Responsibility and environmental initiatives, and aims at making itself one of the most sustainable organizations in the world.



綠色物流—採用「集裝拼櫃」和「雙程貨車」方案，達至節省成本和減少碳排放。
Green Logistics - Adopts "Factory Load" and "Round Trip Trucking" to save cost and reduce carbon emissions.



非繁忙時間冷氣控制及定期維修保養
Non-peak hour control & regular maintenance of air-conditioning



每層辦公室設置環保回收箱
Waste Collection Bins located on each floor



廚餘機變廢為寶
Food waste decomposer turns trash into treasure

相片及資料由得獎公司或機構提供
Photos and information are provided by the winning companies or organizations